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Abstract (en)
[origin: US4563886A] A locking arrangement for securing doors (2) or the like with two bolts (5, 6) displaceable relative to the door (2) to be closed
and two locking devices (7, 8) associated therewith are described. One of the two locking devices (7, 8) has a locking mechanism (9) lockable with
a key (10) and the other one is associated with a remote-controllable unlocking drive (14). A positioning device (16) is furthermore associated with
lock bolt (5) lockable by the locking mechanism (9), which is actuated when lock bolt (5) is open. The actuation of the remote-controllable unlocking
drive (14) is released when lock bolt (5) is open. Safety bolt (6) is associated with the unlocking drive (14). A drive device (17) is associated with
the safety bolt (6) and is effective in the opening direction. It cooperates with the lock bolt (5) and is movable with the same in a starting position
provided for the displacement of the safety bolt (6 ).

Abstract (de)
Es wird eine Schloßanlage zur Sicherung von Türen (2) oder dgl. mit zwei relativ gegenüber der zu verschließenden Tür (2) bewegbar gelagerten
Riegeln (5, 6) und zwei diesen zugeordneten Sperrvorrichtungen (7, 8) beschrieben. Eine der beiden Sperrvorrichtungen (7, 8) weist eine mit
einem Schlüssel (10 sperrbare Schließmechanik (9) auf und der anderen ist ein fernbetätigbarer Entsperrantrieb (14) zugeordnet. Den mit der
Schließmechanik (9) sperrbaren Sperriegel (5) ist weiters ein Stellungsgeber (16) zugeordnet, der bei geöffnetem Sperriegel (5) aktiviert ist. Die
Beaufschlagung des fernbetätigbaren Entsperrantriebes (14) wird bei geöffnetem Sperriegel (5) freigegeben. Dem Entsperrantrieb (14) ist der
Sicherungsriegel (6) zugeordnet. Dem Sicherungsriegel (6) ist eine in Öffnungsrichtung wirksame Antriebsvorrichtung (17) zugeordnet. Diese wirkt
mit dem Sperriegel (5) zusammen und ist mit diesem in eine zur Verstellung des Sicherungsriegels (6) vorgesehene Ausgangsstellung verstellbar.
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